
Styrelsemöte  
Smk Trollhättan 30 September 2015 

kl. 18.00 i klubblokalen. 
 

Närvarande: Tobias Kopp, Cathrine Eriksson, 
Magnus Eriksson, Anders Broo, Krister Wulcan. 

 
 

§ 83 Mötets öppnande 
Cathrine Eriksson hälsade alla deltagande välkomna och öppnade mötet. 

  

§ 84 Förslag och fastställande av dagordningen 
Styrelsen godkände fastställande av dagordningen enhälligt. 

  

§ 85 Protokollsjusterare jämte ordföranden 
Krister Vulcan valdes till protokollsjusterare av ett enhälligt möte. 
 

 § 86 Skrivelser 
30okt - 1nov Inbjudan swemo – Storforum Kurs 

  

§ 87 Välkomnade av nya medlemmar 
Styrelsen hälsar följande nya medlemmar välkomna 
 
Josefin Johansson Sjöman – Folkrace Linus Strömberg – Folkrace 
Jimmy Ahlqvist – Mc Cross  Jonathan Engelbrekt – Mc Cross 
Markus Hermansson – Mc Cross Jim Sjögren – Mc Cross 

  

§ 88 Ekonomisk rapport 
Ingen Ekonomisk rapport togs upp under detta möte. 

  

§ 89 Rapporter 
Cathrine Eriksson rapporterar om att skog har fällts runt Frck infarten. 
Magnus Eriksson rapporterar att en del träningstillfällen med folkrace har ägt rum de 
senaste veckorna då med ett tiotal förare. Kul med mycket aktivitet runt Folkrace. 
Kevin Eriksson rallycross, ledde tills rotor lade av, placerade sig på en 3e plats.. 
Krister Vulkan rapporterar att Andreas Toresson vann sverige cupen - Cross. 
 
Mikael Johansson Vill att så många som möjligt hjälper till att hitta funktionärer och folk som 
kan tänka sig att hjälpa till innan och under Novemberkåsan 27-29/11 -15  

  

§ 90 Miljö 
Smk kommer till våren runt april månad att tömma tanken för ojleavskiljaren.  



  

§ 91 Motorområdet 
Krister Vulkan tog upp frågan om att i en framtid ändra färdriktning på Cross banan. 
Strålkastarna på cross-området kommer att lånas ut till Novemberkåsan. 

 

§ 92 Övriga frågor 
Cathrine Eriksson tog upp frågan om ifall vi ska ansluta oss till Sponsorhuset.se  
Styrelsen beslutade att detta ska ske.  
Krister Vulkan tog upp frågan om vår hemsida, en alternativ hemsida vid sidan av 
idrottonline. Inga beslut tagna i styrelsen. 
Krister vulkan tog upp frågan om införskaffade av nya däck till hjullastaren, 
Styrelsen tog beslutet att detta ska ske om ekonomin är okej. 
 

  

§ 82 Nästa möte Måndag 26/10. Avslutning 
Cathrine Eriksson tackar styrelsen för idag och avslutar mötet. 
Nästa möte Måndag 26/10. 
 
 
 
Ordförande  Sekreterare  Protokollsjusterare 
Cathrine Eriksson Tobias Kopp  Krister Vulcan 
 
 
________________ ________________ _________________ 
 

 

 
 

  

 


